
PROTOKOLL
VID SAMMANTRÄDE I DJURGÅRDENS IDROTTSFÖRENINGS STYRELSE 
TISDAGEN DEN 30/5 1950 PÅ STADION.

Närvarande: Larson, Nordlund, Rinman, Dunér, 
Garpe och Liliequist.

§ 1. Öppnade ordf. sammanträdet och föredrogs protokoll från styrel
sens sammanträden den 2 och 15 maj. Protokollen godkändes i be
fintligt skick.

§ 2. Bordtennissektionens representanter Extergren och Weldner med
delade, att dess tidigare anhållan om att "Gamba" Karlsson 
skulle uteslutas ur föreningen inte längre var aktuell i och med 
att denne begärt sitt utträde ur DIF. Sektionens skrivelse i 
denna angelägenhet lades därför till handlingarna.

§ 3. Svenska Boxningsförbundets skrivelse till boxningssektionens 
ordf. Sven Holmberg angående vissa uppgifter till pressen, vilka 
enligt förbundet skulle varit inkorrekta, behandlades. Sekre
teraren, som låtit informera sig av Holmberg, meddelade dennes 
version av hur underhandlingarna med Boxningsförbundet skett 
i fråga om ett par utomstående boxares förstärkning av Djur- 
gården/Örnens trupp till Skottland. Därmed bordlades frågan.

§ 4. Bestämdes styrelsens vårfest till den 9/6 på Grand Hotel.

§ 5. Diskuterades DIF:s 60-årsjubileum och beslöts undersöka möjlig
heterna att förlägga jubileumsfesten till Stadshuset den lo:e 
eller 17/3 1951.

§ 6. Meddelade fotbollssektionen, att underhandlingarna för en tur
nering till Fjärran Östern nu framskridit så långt, att resan 
kunde betraktas som definitiv under tiden 11 november - 21 decem
ber. Utgifter och inkomster balanserade ungefär lika, c:a 
139.000 kronor, men en vinst kunde påräknas i form av filmning 
av resan. Som färdledare anmäldes W. Lyberg, Stockholm, vilken 
svarat för turneringens uppläggning. Styrelsens sanktion lämnades.

§ 7. Beslöts att Åke Johansson skulle få betalt för sina utlägg för den 
i protokoll av den 15/5 omnämnda utbetalningen till Isikowitz.

§ 8. Meddelades att BK Eken anmält intresse att bilda badmintonsek
tion inom Djurgården. Sedan det rapporterats att förutsättningen 
var ekonomiska anslag, förmärktes intet som helst intresse inom 
styrelsen att be BK Eken vara välkommen med sina styrkor.

§ 9. Anmälde Bengt Garpe, att han på grund av bristande tid måste begära 
sitt utträde ur styrelsen. Ordföranden framhöll, att skälet måste 
respekteras och att styrelsen därför inte hade annat att göra än 
att godkänna hans anhållan. Ordföranden tackade Garpe för det ar
bete, som han nedlagt i Djurgårdens tjänst.

§ 10. Avslutade ordf. sammanträdet och fastställdes nästa sammanträde 
till den 19/6 kl. 18 på Stadion.


